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Rada osiedla
,rCzałów"

z posiedzenia Rady Osiedla Czułów
w dniu 11 grudnia 2014 roku

C)becni:

7 członków Rady Osiedla wg lis§ obecności.
Radny Miasta Tychy Dariusz Wencepel
Podinspektor Jaro sław D ziendziel
Aspirant Marcin Mazur

Porządek posiedzenia Rady Osiedla:

1. Otwarcie sesji
2. Otwarcie boiska przy SP6.
3. Zantkłięcieprzejścia miedryszkołąaprzedszkolem.
4. Problemy na przejściu przy SP6.
5. MZBM - nota odsetkowa.
6" Klub Czułowianka.
7. Bezdomny.
8. Budżetpartycypacyjny.
9. Dzięń Seniora.
10. Sprawy bieżące.
11. Zamknięcie sesji.

Ad" 1

Przewodni cząca Rady przywitała zebranych i przedstaw7ła temaĘ spotkania.

Ad.2

Uroczyście otwarto boisko przy Szkole Podstawowej nr 6. W uroczystościach udziałwzieJy
i'rzewodniczące Rady i Zarządu. Dyrekcja SzkoĘ podziękowała Radzie za zgloszeńe
zadańa konkursowego w ramach którego wykonano większość prac zlitryanych z nowym
boiskiem. Jest bardzo ładne, funkcjonalne i powinno wiele lat słuĘć dzieciom i rńodzieĘ
Czułowa.

Ąd.3

W ,zrvią,zku z ochroną nawierzchni nowego boiska przy SP6 zamknięte zostaNo przejście
pomiędzy szkołą aprzedszkolem. Spowodowało to znacznę utrudnienia dla rodziców,lrJ.órry
odprowadzają dzięci do obu placówek. Dodatkowym problemem jest brak siatek
zabezpieczających przelaĘwanie piłek na teren przedszkola. Dzieci grąące w piłkę
przeskakuj ą przez płot co ząraża ich zdrowiu i bezpieczeństwu. Postanowiono pod_jąó

roznowy z dyrekcjami szkoĘ i przedszkola w celu poprawy bezpieczeństrła.
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Ad.4

Z lv4zBlll4 Rada otrzymała notę odsetkową w wysokości 175,93 za nieuregulowaną zapłatę
faktury za CO. Ponieważ na spotkaniu u Prezydenta M.Podmokłego, w którym ldziń wzięła
również Pani Dyrektor MZBlll/, ustalono prolongatę zapłaĘ, Rada zobowiązńa
PrzewodniczącąZaruądu do wyjaśnienia problemu i wystosowania prośby o anulowanie noĘ.
Jednocześnie Przewodniczwę przypomniały o zŁożonych na Ęm spotkaniu obietnicach
dofinarrsowania przęz MCK Dnia Seniora. Poniewuż po wyborach nasĘliła zmiana na
stanowiskach Zastępcy Prezydenta i Przewodniczącęgo Rady MiasĘ klrórzy obietnice ńoĘIi,
postanowiono spotkać się z Dyrektorem MCK i wyjaśnić sprawę.

Ad. 5

Z vńelką radością powitano na spotkaniu przedstawicieli Wydziału Ruchu Drogowego
Komendy Policji. Kierowcy nagminnie łamią przepisy i przĄeżdżająna czerwonyrn świetle
ptzez przejŚcie przy SP6. ,Omówiono różmę możliwości romłiązańa tego problemu tj.
instalacja foto radaru, pasów akustycznych, tablic ostrzegawczych, rwiększenie patroli.
Postanowiono zwrócić się w tej sprawie do Komisji Bezpieczeństwa.

Ad.6

Przedstawiciele klubu Czułowianka w okresie ferii zimowych chcązorgańzowaó zajęcia
sportowe dla dzieci. Rada wyraziła zgodę na korzystanie w tym okresie z pomieszczeń
siedziby.

Ad.7

Rada otrzymała sygnaĘ o bezdomnym Panu Henryku (znanym wszystkim członkom
Rady) który mimo zimy koczuje na terenie dzielnicy. Jednak aby komuś pomóc trzeba mieć
jego zgodę , a ten Pan konsekwentnie odmawi a. Po raz kolejny zaproponowano mu pomoc i
spotkarro się ze stanowcząodmową.

o:,*
'15 grudnia odbędzie się spotkanie w sprawie budżefu partycypacyjnego na którym
omówiony zostanie wniosek o zagospodarowanie tereny przy zbiegu,.llic Zńerryńeckiej i
Grabowej. Wnioski ztego spotkania Przewodniczącaprzedstawi na następnym spotkaniu.

Ąd.9

Zbliża się sĘczeń w którym Rada tradycyjnie organizuje Dziefi Seniora. Poniewaz jego
orgamzacjauzależnionajest od wysokości środków finansowych, ustalono wstępne zńożeńa
i postanowiono uzgodnić szczegoĘ na następnym spotkaniu.
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Ad. 10

Przewodnicząca uczestńczyła w organizowanej tradycyjnie przez Klub Emerytów i
Rencistów Wigilii iprzekazńazebtartymĘczeńaod Seniorów. Szkoła zwróciłasię z prośbą
o dofinansowanie nagród w międzyszkolnym konkursie kolęd. Sprawą zaopiniowano
pozytywnie i postanowiono ująć dofinansowanie w preliminarzu budżetu na rok 2015..

Ad. 11

Złożono Ęczeńa świąteczne i na tym sesję zakońazono-
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